

No. 4036. CONVENTION BETWEEN THE UNITED STATES OF AMERICA AND THE REPUBLIC OF HONDURAS FOR THE AVOIDANCE OF DOUBLE TAXATION AND THE PREVENTION OF FISCAL EVASION WITH RESPECT TO TAXES ON INCOME. SIGNED AT WASHINGTON, ON 25 JUNE 1956<sup>1</sup>

N° 4036. CONVENTION ENTRE LES ÉTATS-UNIS D'AMÉRIQUE ET LA RÉPUBLIQUE DU HONDURAS TENDANT À ÉVITER LA DOUBLE IMPOSITION ET À PRÉVENIR L'ÉVASION FISCALE EN MATIÈRE D'IMPÔTS SUR LE REVENU. SIGNÉE À WASHINGTON, LE 25 JUIN 1956<sup>1</sup>

---

#### TERMINATION

The above-mentioned Convention ceased to be effective with respect to taxable years beginning on or after 1 January 1967, notice of termination having been given by the Government of Honduras to the Government of the United States of America on 29 June 1966, in accordance with article XXI (2) of the Convention.

*Certified statement was registered by the United States of America on 16 May 1967.*

---

#### DÉNONCIATION

La Convention susmentionnée a cessé d'être en vigueur pour les années d'imposition commençant le 1<sup>er</sup> janvier 1967 ou après cette date, la dénonciation ayant été notifiée par le Gouvernement du Honduras au Gouvernement des États-Unis d'Amérique le 29 juin 1966, conformément à l'article XXI, paragraphe 2, de la Convention.

*La déclaration certifiée a été enregistrée par les États-Unis d'Amérique le 16 mai 1967.*

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 279, p. 113.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 279, p. 113.